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Støtte til Hardanger Ungdomsråd angåande informasjon om framtidige 
moglegheiter i vidaregåande opplæring

Ungdommens fylkesutval fekk ein kopi av eit brev sendt til fylkestinget, leiar i opplæring- og helseutvalet og 

fylkesvaraordførar angåande informasjon om framtidige moglegheiter i vidaregåande opplæring. 

16.01.2015 skriv dei:
«Senda brev til Hordaland fylkesting frå elevar i vidaregåande skular som etterspør informasjon. HU 

etterspør på vegne av vgs elevar etter meir informasjon om studieretningar og kva ein då kan verta og 

andre mogelegheiter etter vgs.  Elevar saknar denne informasjonen på vgs. 

Hardanger Ungdomsråd ber Hordaland fylkestinget om å sjå  kva dei kan gjere for å gje dette 

etterspurte- og viktige informasjontilbodet om framtidige mogelegheiter til  sine elevar.»

Ungdommens fylkesutval støtter dette brevet og ynskjer ein utgreiing på kva som blir gjort i dag for at 

elevane skal få tilstrekkelig informasjon om framtidige mogelegheiter. Det er viktig med tilrettelegging av 

forholda så godt som mogleg for alle elevar som skal vidare frå den vidaregåandeskule. Elever frå 

distrikta/Hardanger opplever at dei ikkje får nok informasjon om vegen vidare. 

Vi i ungdommens fylkesutval ser frem til vidare samarbeid med dykk. 

Med helsing

Agnes Hoshovde Bernes

leiar


